

INAUGURATION

# Un lieu pour les start-up

*A home for start-ups*



**FR** La House of Start-ups, dont l'objectif est de faire du Luxembourg une « start-up nation » et de préparer le Grand-Duché à l'économie de demain, a été inaugurée le vendredi 1<sup>er</sup> juin. Cet espace de coworking peut accueillir 150 à 200 start-up sur près de 6000m<sup>2</sup>. Lancé par la Chambre de commerce, le projet rassemble des incubateurs comme la Luxembourg House of Financial Technology (Lhoft), le Luxembourg City Incubator (LCI) soutenu par la Ville de Luxembourg ou encore le Hub@Luxembourg. Des accélérateurs (Nyuko et International Climate Finance Accelerator Luxembourg, ICFA) et centres d'innovation sont également présents.

**EN** The House of Start-ups was opened on Friday 1 June with the aim of making Luxembourg a “start-up nation” and preparing the Grand Duchy for the economy of the future. This coworking space can accommodate 150 to 200 start-ups over nearly 6,000m<sup>2</sup>. Launched by the Chamber of commerce, the project brings together incubators such as the Luxembourg House of Financial Technology (Lhoft), the Luxembourg City Incubator (LCI) supported by the City of Luxembourg or Hub@Luxembourg. Accelerators (Nyuko and International Climate Finance Accelerator Luxembourg, ICFA) and innovation centres are also present here.

**9, rue du Laboratoire, L-1911 Luxembourg**